
Hyltemoderaterna

Fråga till Kommunstyrelsens ordförande

Angående undersökning av markförhållanden för byggnation av den 

planerade sk Parkstaden

Enligt tidningsrubriker måste ev sanering ske av marken varupå den 

sk Parkstaden skall byggas. Merkostnaderna kan bli betydande av 

en sanering.

Två frågor aktualiseras:
1. Gjordes ingen kontroll av marken innan Parkstaden började 

planeras? Det brukar vara det första man gör vid planerad 

byggnation
2. Hur mycket har Parkstaden hittills kostat? Jag har sett 

ritningar hur området är tänkt att gestaltas och dessa är ju 

inte gratis precis
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